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Abstract (en)
For the purpose of permanently centric deposition of the wire turns on the cooling and transfer system 3 in a cooling apparatus for the controlled
cooling of a finish-rolled wire from the rolling temperature, in particular one consisting of a cooling device 1, e.g. water ramps, arranged behind the
finishing stand, a loop layer 2 for the wire and a cooling and transfer system 3 for the spread wire turns 8, it is proposed that a pivotable and/or
displaceable loop feeder 11 be arranged between the loop layer 2 and the cooling and transfer system 3. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Kühleinrichtung zur kontrollierten Abkühlung eines fertiggewalzten Drahtes aus der Walzhitze, insbesondere bestehend aus hinter dem
Fertiggerüst angeordnete Abkühlvorrichtung 1, bspw. Wasserrampen, einem Windungsleger 2 für den Draht sowie einem Kühl- und Transportsystem
3 für die aufgefächerten Drahtwindungen 8 wird zwecks permanent zentrischer Ablage der Drahtwindungen auf dem Kühl- und Transportsystem
3 vorgeschlagen, daß zwischen dem Windungsleger 2 und dem Kühl- und Transportsystem 3 ein schwenkbarer und/oder verschiebbarer
Windungsaufleger 11 angeordnet ist. <IMAGE>
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